

**BYouth distributes RM100,000 worth food items
TO SAVE POOR AND NEEDY**

According to SOFI 2015, a total of 795 million people in the world suffered from hunger, in order to save them from hunger, BYouth joined hands with Stop Hunger Now to organize a volunteer-based meal packing event for the second consecutive year.

In conjunction with the World Food Day which was observed worldwide on 16th October, BYouth and Stop Hunger Now joined forces to organise 2nd meal packaging event to pack a total of RM100,000 worth of meals and handed over to 4 charitable organizations for distribute to the poor and needy.

To maintain a high standard of hygiene and food quality, each volunteer was required to sanitize his or her hands, then worked in teams at the 12 packing stations set up for this event and went through the entire process of filling, weighing, sealing and boxing the meals.

Each meal pack's expiry date was 1 year and it was for 6 servings per pack. Each meal pack's ingredients comprising rice, soy, dehydrated vegetables and 21 essential vitamins and minerals.

Bcorp Senior General Manager of Corporate Communications Judy Tan said Malaysians were very lucky, even though some in poverty but still not into hunger, in order to save those in hunger, BCorp continue to support the 2nd meal packing event.

She said a total of RM100,000 worth of meals were packed and handed over to Rotary Club of Kota Kinabalu South (RM40,000), Yayasan Orang Kurang Upaya Kelantan (RM30,000), Sarawak Dayak Iban Association (RM20,000) and Malaysian Red Crescent Society (RM10,000).

President of Stop Hunger Now Charitable Association of Malaysia Mr Tiki Keh said the organisation's mission is hoping to eliminate hunger and poverty gradually in the next 15 years.

“The organisation's vision is to see a world without hunger by continuously mobilizing resources and providing food and life-saving aid to the world's most vulnerable.”

“In Malaysia, 6% of them were suffering from poverty and unable to enjoy a notorious meal, especially the indigenous community.”

2015年10月11日 星期日

成功青年派发10万令吉粮食 拯救身陷饥饿人口

(吉隆坡10日讯)根据《2015年世界粮食不安全状况》报告,世界饥饿人口共有7亿9500万人,为实现拯救身陷饥饿的人,成功青年(Berjaya Youth)今年再次与国际拯救饥饿组织“大马立即停止饥饿公益组织”协办第二届粮食包装活动。

配合10月16日的“世界粮食日”,国际拯救饥饿组织--大马立即停止饥饿公益组织(Stop Hunger Now)以及成功集团携手举办第二届粮食包装活动,将总值10万令吉的营养粮食餐包包装后,捐赠给4个公益团体,通过它们将餐包分派给更多有需要的人。

每名志工经过卫生处理后,将被分派到12站,进行灌装、称量、封口和装箱的工作。

每包营养粮食的储存期为1年,

能供6人份,每包成份含米、黄豆、21种维他命及矿物质。

成功集团企业沟通部高级经理陈秋丽说,大马人很幸运,尽管贫穷还不至于挨饿,为了帮助身陷饥饿的一群,该集团决定支持第二届粮食包装活动。

她透露,总值10万令吉的营养粮食餐包,包装完毕后,将捐赠给亚庇南区扶轮社(4万令吉)、吉兰丹残疾人士基金会(3万令吉)、砂拉越达雅伊班协会(2万令吉)及大马红新月会(1万令吉)。

大马立即停止饥饿公益组织主



志工把营养粮食装入袋里。

席郭佑聪说,该组织的使命就是希望在未来15年中逐步消除饥饿和贫困。

“组织的愿景就是希望世界再没有饥饿,继续通过筹集资源和提供食物。”

“在大马,6%的人属于赤贫,无法享用营养的一顿饭,尤其是土著。”#